

Title (en)

Combustion device.

Title (de)

Verbrennungsvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de combustion.

Publication

EP 0446434 A2 19910918 (DE)

Application

EP 90123044 A 19901201

Priority

DE 4007628 A 19900310

Abstract (en)

In order to design as compactly as possible a device for combustion of impurities contained in a media flow and thus to be able to manufacture and operate it economically also, it is proposed to introduce, by means of a conveying device consisting of a radial blower (5), the media flow into the device formed from a cylindrical container (1), the radial blower (5) being arranged concentrically on a front inner side of the container (1), which side lies opposite a front inner side of the container (1) equipped with a burner (14).

Abstract (de)

Um eine Vorrichtung zum Verbrennen von in einem Medienstrom enthaltenen Störstoffen möglichst kompakt zu gestalten und dadurch auch kostengünstig herstellen und betreiben zu können, wird vorgeschlagen, den Medienstrom mittels einer aus einem Radialgebläse (5) bestehenden Fördereinrichtung in die aus einem zylindrischen Behälter (1) gebildete Vorrichtung einzubringen, wobei das Radialgebläse (5) konzentrisch auf einer Stirninnenseite des Behälters (1) angeordnet ist, die einer mit einem Brenner (14) bestückten Stirninnenseite des Behälters (1) gegenüberliegt.
<IMAGE>

IPC 1-7

F23G 7/06

IPC 8 full level

F23G 7/06 (2006.01)

CPC (source: EP US)

F23G 7/066 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 5145362 A 19920908; AT E107006 T1 19940615; CA 2037865 A1 19910911; CA 2037865 C 20010417; DE 59006060 D1 19940714;
EP 0446434 A2 19910918; EP 0446434 A3 19920311; EP 0446434 B1 19940608

DOCDB simple family (application)

US 66751391 A 19910311; AT 90123044 T 19901201; CA 2037865 A 19910308; DE 59006060 T 19901201; EP 90123044 A 19901201